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Tisztelt Polgármester Úr!
Tisztelt Jegyzo Úr!
Tisztelt Osztályvezeto Asszony!

Interpellációt szeretnék benyújtani a holnapi, július 2-i testületi ülés napirendjeként. Ennek
tárgya a kerékpáros közlekedés támogatása, segítése, pontosabban a Kobánya-Rákosmente
városhatár felol Kobánya belvárosa felé tartó, jelenleg is meglévo
kerékpárosforgalom kisebb átszervezéssel történo biztonságosabb elvezetése.

Az interpelláció szövege:

Tisztelt Polgármester Úr!

Néhány héttel ezelott a Kobányai Bringás kerékpáros egyesület képviseloivel egy hosszabb
kerékpáros bejáráson vettünk részt Kobánya-Kertváros illetve a Kozma utca, Jászberényi
út környékén. Ennek célja annak felderítése volt, hogy miképpen lehetne a Rákosmente
felol érkezo illetve a Kertvárosból kiinduló kerékpáros közlekedést minél egyszerubben,
olcsóbban, a meglévo kialakult szokások és meglévo közlekedési háttér ismeretében és
annak használatával elvezetni részben Újhegy, de még inkább Kobánya belvárosa felé.
A következo megállapításokra jutottunk:
- a Rákosmentét és Kobányát elválasztó 526. sor és a Hárslevelu utca között a Pilisi
Parkerdo kezelésében lévo erdon keresztül egy szélesebb ösvény vezet, melyet a
kerékpárosok most is eloszeretettel használnak, ennek valamilyen szintu fejlesztése - a
Pilisi Parkerdovel partnerségben - indokolt lenne
- a Hárslevelu utcán a kerékpárforgalom intenzív, részben a célforgalom, részben a
Jászberényi utat kikerülni igyekvo kerékpárosok miatt, itt kijelölés, piktogramok felfestése
lenne szükséges
- a Hárslevelu utca túlsó végén egy kisebb szakasz már most ki van táblázva
kerékpárútnak, ezt a gyakorlatot kellene kiterjeszteni a teljes szakaszra, az erdo határában
húzódó Vadszolo utcától  a Vörösfenyo utcáig, illetve a Jászberényi felüljáróig
- a felüljáró alatt, a vasúton történo átvezetés megkerülhetetlen most is és a jövoben is
vélhetoen az marad
- innen viszont a kerékpáros közlekedés kényelmesen elvezetheto egyrészt a Jászberényi út
páratlan oldalán lévo nagyon széles járdán, másrészt a Tarkarét utca-Bogáncsvirág utca-
Fátyolka utca-Meténg utca vonalon a Kozma utca felé
- a Kozma utcában szintén rendelkezésre áll - váltakozó minoségben - egy használható
járdaszakasz, innen a forgalom visszavezetheto a Jászberényi útra, vagy elvezetheto a
Sírkert utca, illetve az Újhegyi lakótelepen haladó kiépített kerékpárút irányába
Az elképzelés ebben a fázisban magas költségu kiépítést nem tartalmaz, nem igényel. A
szükséges  forgalomtechnikai megoldások, útfestések, táblák egyrészt az amúgy is
meglévo kerékpáros forgalmat legalizálnák illetve segítenék, valamint jelenthetnék egy
késobbi nagyobb léptéku fejlesztés, kiépítés bölcsojét.

Tisztelt Polgármester Úr!
Kérdezem Önt, úgy is mint a kerékpározás iránt elkötelezett városvezetőt, hogy 
támogatná-e az elképzelés megvalósítását?

Kovács Róbert 
képviselő
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